
Kłobuck, dnia 27 stycznia 2022 r. 

Rada Miejska w Kłobucku
Komisja Rewizyjna

Protokół nr 2/2022
II Posiedzenie w dniu 27 stycznia 2022 r.
Obrady rozpoczęto 27 stycznia 2022 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 14:50 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków.

Obecni:

1. Angelika Borowiecka-Idziak
2. Mirosław Cieśla
3. Witold Dominik
4. Danuta Gosławska
5. Tadeusz Koch
6. Tomasz Parkitny
7. Iwona Płusa
8. Aleksander Tokarz
9. Dominika Trzepizur-Pęcherz
10. Tomasz Wałęga
11. Barbara Ziętal

1. Otwarcie posiedzenia oraz stwierdzenie prawomocności.

Przewodniczący Komisji M. Cieśla otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie z 
listą obecności jest kworum zatem obrady są prawomocne.

2. Zatwierdzenie porządku obrad.

Głosowano w sprawie:
Zatwierdzenie porządku obrad. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Witold Dominik, Danuta Gosławska, Tadeusz 
Koch, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, Aleksander Tokarz, Tomasz Wałęga
NIEOBECNI (2)
Dominika Trzepizur-Pęcherz, Barbara Ziętal

3. Zatwierdzenie protokołu Nr 1/2022 z dnia 12.01.2022 r./  projekt protokołu został
umieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego Kłobuck w BIP bip.gminaklobuck.pl /

Głosowano w sprawie:
Zatwierdzenie protokołu Nr 1/2022 z dnia 12.01.2022 r./projekt protokołu został umieszczony
na stronie internetowej Urzędu Miejskiego Kłobuck w BIP bip.gminaklobuck.pl /. 



Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Witold Dominik, Danuta Gosławska, Tadeusz 
Koch, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, Dominika Trzepizur-Pęcherz, Tomasz Wałęga
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Aleksander Tokarz
NIEOBECNI (1)
Barbara Ziętal

4. Powołanie zespołów kontrolnych.

Głosowano w sprawie:
Powołanie zespołu kontrolnego do Kontroli realizacji wydatków zarządu osiedli oraz 
funduszu sołeckiego za 2020 r. w składzie: A. Borowiecka -Idziak, D. Trzepizur -Pęcherz, D. 
Gosławska. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Witold Dominik, Danuta Gosławska, Tadeusz 
Koch, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, Aleksander Tokarz, Dominika Trzepizur-Pęcherz, 
Tomasz Wałęga
NIEOBECNI (1)
Barbara Ziętal

Głosowano w sprawie:
Powołanie przewodniczącej zespołu kontrolnego w sprawie Kontroli realizacji wydatków 
zarządu osiedli oraz funduszu sołeckiego za 2020 r. w osobie A. Borowieckiej -Idziak. 

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Danuta Gosławska, Tadeusz Koch, Tomasz 
Parkitny, Iwona Płusa, Aleksander Tokarz, Dominika Trzepizur-Pęcherz
BRAK GŁOSU (2)
Witold Dominik, Tomasz Wałęga
NIEOBECNI (1)
Barbara Ziętal

Głosowano w sprawie:
Powołanie zespołu kontrolnego do Kontroli realizacji zadań pracodawcy w odniesieniu do 
pracowników Urzędu Miejskiego w Kłobucku oraz jednostek organizacyjnych Gminy Kłobuck



za okres 2014-2020 w składzie: przewodniczący A. Tokarz, członek W. Dominik. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Witold Dominik, Danuta Gosławska, Tadeusz 
Koch, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, Aleksander Tokarz, Dominika Trzepizur-Pęcherz, 
Tomasz Wałęga
NIEOBECNI (1)
Barbara Ziętal

Głosowano w sprawie:
Powołanie zespołu kontrolnego do Kontroli przygotowania, budowy i oddawania do użytku 
inwestycji pn.: „Przebudowa boiska piłkarskiego na terenie OSiR w Kłobucku" w składzie: 
przewodniczący W. Dominik, członek: A. Tokarz, T. Wałęga. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Mirosław Cieśla, Witold Dominik, Danuta Gosławska, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, 
Iwona Płusa, Aleksander Tokarz, Dominika Trzepizur-Pęcherz, Tomasz Wałęga
BRAK GŁOSU (1)
Angelika Borowiecka-Idziak
NIEOBECNI (1)
Barbara Ziętal

Głosowano w sprawie:
Powołanie zespołu kontrolnego do Kontroli wykonania zaleceń pokontrolnych z kontroli 
przeprowadzonych przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Kłobucku za lata 2015-2021 w 
składzie: przewodniczący T. Parkitny, członek D. Gosławska, I. Płusa. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Witold Dominik, Danuta Gosławska, Tadeusz 
Koch, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, Aleksander Tokarz, Dominika Trzepizur-Pęcherz, 
Tomasz Wałęga
NIEOBECNI (1)
Barbara Ziętal
Głosowano w sprawie:
Powołanie zespołu kontrolnego do Kontroli organizacji i funkcjonowania Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Kłobucku w okresie od 2016-2021 roku w 
składzie: przewodniczący A. Tokarz, członek D. Trzepizur-Pecherz. 



Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Witold Dominik, Danuta Gosławska, Tadeusz 
Koch, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, Aleksander Tokarz, Dominika Trzepizur-Pęcherz, 
Tomasz Wałęga
NIEOBECNI (1)
Barbara Ziętal

Przewodniczący Komisji M. Cieśla zaproponował datę 07 lutego 2022 r. jako formalny termin
rozpoczęcia kontroli.

W toku dyskusji nad uszczegółowieniem terminu kontroli powoływano się na paragraf 42 ust.
3 statutu. 

Głosowano w sprawie:
rozpoczęcia kontroli od 07 lutego 2022 r. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Witold Dominik, Danuta Gosławska, Tadeusz 
Koch, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, Aleksander Tokarz, Dominika Trzepizur-Pęcherz, 
Tomasz Wałęga
NIEOBECNI (1)
Barbara Ziętal

5. Sprawy różne.

Przewodniczący Komisji M. Cieśla odniósł się do pisma Prezes ZNP w Kłobucku. Odczytał 
pismo przewodniczącego Rady skierowane do przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
Poprosił zespół kontrolny o pisemne oświadczenie w sprawie. Przytoczył informacje 
dotyczące RODO. Nawiązał do przeprowadzonej rozmowy z inspektorem danych 
osobowych. Jego zdaniem, każdy zespół kontrolny powinien przygotować plan kontroli, 
celem przedstawienia go do akceptacji radcy prawnemu. Uważa, że takie rozwiązanie 
pozwoliłoby na uniknięcie nieporozumień odnośnie możliwości prawnych, co do 
przeprowadzenia danej kontroli. 

Radny A. Tokarz wyjaśnił, że jego zdaniem w/w rozwiązanie, co do planu kontroli, jest 
błędne. Odniósł się do pisma Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z dnia 26 stycznia 2022 
r. dotyczącego złożenia oświadczeń przez zespół kontrolny w związku z kontrolą 
przeprowadzoną w ZSP w Kamyku. Poinformował, iż pisemnie odpowie na pismo. 
Zaznaczył, że chciałby odczytać przygotowaną wstępną odpowiedź w sprawie. Postawił 
jednak warunek, aby nie było nad tym dyskusji.

Przewodniczący Komisji M. Cieśla przychylił się do warunku radnego A. Tokarza. 



Radny A. Tokarz po odczytaniu wstępnej odpowiedzi w sprawie zapytał  radnego W. 
Dominika czy zgadza się z przedstawionymi przez niego oświadczeniami. 

Radny W. Dominik przychylił się do wyjaśnień i wypowiedzi radnego A. Tokarza.

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski zapytał, skąd dyrektor wiedziała, które akta osobowe ma 
zespołowi kontrolnemu skopiować i przekazać? Czy zespół kontrolny żądał akt osobowych 
konkretnych osób?

Radny A. Tokarz poinformował, że odniósł się w tej sprawie podczas sesji. 

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski poinformował, że poprosi Panią dyrektor o wyjaśnienie 
kwestii przebiegu kontroli. 

Przewodniczący Rady J. Soluch poinformował, iż w najbliższym czasie dla wszystkich 
radnych zorganizowane zostanie szkolenie z RODO.

6. Zamknięcie posiedzenia.

 Przewodniczący Komisji
Mirosław Cieśla

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


